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Szanowny Pan 
Marek Woźniak 
Marszałek 
Województwa Wielkopolskiego 

 
 

ZAPYTANIE 
 

Szanowny Panie Marszałku, 

na mocy art. 23 ustawy o samorządzie województwa z dnia 5 czerwca 1998 r. (t.j. Dz. U. z 2024 
r., poz. 566) składam zapytanie w sprawie sytuacji finansowej Portu Lotniczego Poznań-Ławica 
im. Henryka Wieniawskiego w Poznaniu. 
 

Lotnisko regionalne jest ważnym ogniwem systemu komunikacyjnego naszego regionu. 

W 2023 roku na Ławicy obsłużono prawie 2,8 miliona pasażerów, co jest najlepszym wynikiem w 

historii. Ostatnie miesiące przyniosły informacje linii lotniczych o nowych, atrakcyjnych 

destynacjach, co pozwalałoby myśleć o rozwoju przedsiębiorstwa.  Tymczasem Grzegorz 

Bykowski, prezes lotniska, stwierdził publicznie, że spółka jest poważnie zadłużona, a na 

zobowiązania ma wpływ przede wszystkim konieczność wypłaty około 140 mln odszkodowań. 

Pierwotnie władze spółki planowały wypłatę na poziomie  40 mln. Informacja o gigantycznej skali 

odszkodowań może stanowić zachętę dla wysuwania kolejnych roszczeń.   

Ponieważ Województwo Wielkopolskie posiada znaczące udziały w spółce z o. o. Port 

Lotniczy Poznań-Ławica, chciałbym prosić Pana Marszałka o odpowiedzieć na następujące 

pytania:  

1. Z czego wynika rozbieżność prognozy (40 mln) i rzeczywistej kwoty odszkodowań (140 mln), 

o której poinformował prezes spółki? 

2. Czy zobowiązania z tytułu odszkodowań będą w następnych latach nadal stanowić 

obciążenie dla portu lotniczego? Czy można oszacować, na jakim poziomie będą się 

utrzymywać? 

3. Czy wobec tak poważnych obciążeń (zdecydowanie większych niż w przypadku 

jakiegokolwiek innego lotniska w Polsce) istnienie i rozwój portu lotniczego nie są zagrożone?  

 

Z poważaniem 

             


